

Invitation

2024 SDG Asia

亞太
永續博覽會

2024第三屆亞太永續博覽會開幕 & 亞太暨台灣永續行動獎頒獎典禮 2024 3rd SDG Asia Opening Ceremony and Asia-Pacific Sustainability Action Awards Ceremony

由行政院國家永續發展委員會與永續發展目標聯盟（A-SDGs）指導策劃、台灣永續能源研究基金會主辦的「2024第三屆亞太永續博覽會」，來自10個國家，中央與地方政府、企業、學校、NGO等超過150個國內外參展單位齊聚，整合高峰會、論壇、頒獎、倡議等多元活動，促進全球各地永續專家與實踐者交流對話，共創合作新機。歡迎蒞臨！

The "2024 3rd SDG Asia," guided by the National Sustainable Development Committee of the Executive Yuan and organized by the Taiwan Sustainable Energy Research Foundation (A-SDGs), welcomes participants from 10 countries. Over 150 domestic and international exhibitors, including central and local governments, businesses, schools, and NGOs, will come together. The expo integrates diverse activities such as summits, forums, awards, and advocacy, fostering dialogue among global sustainability experts and practitioners to create new opportunities for collaboration. Your presence at the event would mean a lot to us.

113年8月8日（四）
Thursday, 8th August, 2024

台北世貿中心世貿一館C區主舞台區

〔110台北市信義區信義路五段5號〕
Level 1, Taipei World Trade Center Area C, Exhibition
Building 1 (No. 5, Section 5, Xinyi Road, Taipei City)

2024第三屆亞太永續博覽會 召集人
Chairman, 2024 3rd SDG Asia

簡又新 大使
Amb. Eugene Chien

簡又新

09:30 – 10:00 貴賓接待與報到 Reception
10:00 – 10:30 開幕典禮 Opening Ceremony
10:30 – 12:00 第一階段亞太暨台灣永續行動獎頒獎典禮 Awards Ceremony of APSAA 2024

● 敬請於 7/19 前回覆出席 RSVP by 19th July, please contact Mr. Joseph Sun

聯絡人 | 孫榮志 先生 (Mr. Joseph Sun) Email | josephsun@taise.org.tw TEL | 2769-8968*401

博覽會官網

